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NOTULEN DER WISSEL ALV d.d. 6 OKTOBER 2011 

 

Opening 

 

De voorzitter van de Algemene Ledenvergadering, dhr. Bronstring, opent de vergadering om 

18:11 uur. Aanwezig zijn: 

 Rick Veenboer   Edward Kok 

 Stijn van den Wijngaard  Jetske Klein 

 Yannick Looije   Jasmijn Verbeek 

 Jasmijn Touw   Leonie Truijens  

 Manon Reuters   Nicole Markslag 

 Eline Koopman   Lisa van de Voort 

 Justin Erkens   Nathalie Tijdink 

 Eva van der Helm  Charlotte de Jong 

 Lotte Westra   Jan Willem de Bruin 

 Joeri Beckers   Catharina Donkersloot 

 Max Nederkoorn  Josette Daemen 

 Willemijn Bot   Tom Vesters 

 Martine de la Haye  Tim Bennebroek 

 Paul Derikx   Rosanne Klaver 

 Michael van der Geer  Marloes Daling 

 Gerald van Oerle  Ufuk Esmer 

 Daan van Baar   Peter te Beest 

 Julia Rakers   Feline Nieuwkoop 

 Isabelle van Rossum  Lars van Doorn 

 Sebastiaan de Groot  Anne Klerx 

 Nouscka Auwema  Sophie Simmelink 

 Jip Stam   Geertje Standhardt 

 Marlies Pol   Skander Mabrouk 

 Hanae Baghou   Norally Wieldraaijer 

      Tim Zuidgeest 

 

Instelling der stemcommissie 

 

De ALV-voorzitter vraagt of er vrijwilligers zijn die de functie van stemcommissaris op zich 

willen nemen. De heer van Oerle en mevrouw Tijdink bieden zich hier vervolgens voor aan. 

De ALV voorzitter bedankt hen hiervoor en stelt hen voor deze vergadering aan als de 

stemcommissie.  

 

Vaststellen agenda 

 

De heer van Oerle heft een opmerking over de agenda. Hij geeft aan dat het eindverslag 

wordt goedgekeurd voordat het verslag van de lustrumcommissie is goedgekeurd en geeft 

vervolgens aan dat dat niet mogelijk is. Daarop antwoord de heer Van den Wijngaard dat 

deze punten afzonderlijk behandeld zullen worden. De heer van Oerle heeft daarop volgend 

nog een opmerking, namelijk dat het kandidaatstellen van de kascommissie ontbreekt in de 

agenda en als punt 10 moet worden opgenomen. Dat wordt vervolgens gedaan en de 

agenda wordt vastgesteld.  

 

Mededelingen 
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Het bestuur heft geen mededelingen. Het college van ALV voorzitters stelt voor het 

kandidaatsstellen van de kascommissie door te schuiven naar punt 13, W.V.T.T.K. onder de 

secretaris, de heer van den Wijngaard. Daarop volgt nog een mededeling over de akoestiek 

in de zaal, waardoor het achterin slecht te verstaan is. 

 

Ingekomen stukken 

 

Er zijn geen ingekomen stukken.  

 

De volgende personen machtigen: 

Dhr. R.B. Andeweg machtigt dhr. R. Veenboer. 

Dhr. M. de Geus machtigt dhr. S van den Wijngaard. 

Mevr. J. van Outshoorn machtigt dhr. Y. Looije. 

Dhr. K. Vossen machtigt mevr. J. Touw. 

Dhr. H. Pelikaan machtigt mevr. M. Reuters. 

Dhr. H. Dekker machtigt mevr. E. Koopman. 

Dhr. W. Veenendaal machtigt dhr. J. Erkens. 

 

Hierna wordt vastgesteld dat er op dit moment 43 stemmen te vergeven zijn.  

 

Vaststellen notulen Ingelaste ALV d.d. 31 maart 2011 

 

De heer Bronstring wijst de ALV er op dat opmerkingen tot de notulen beperkt moeten 

worden bij dit punt. De notulen zullen per twee pagina’s behandeld worden. 

 

4/5 – De heer van Oerle vraagt zich af waar de ALV ranking vermeld wordt. De heer van den 

Wijngaard antwoordt dat er wel een ALV ranking is, maar dat die niet is opgenomen in de 

notulen. De heer van Oerle kan bij mevrouw Westra langs gaan om dit bestand in te kijken. 

10/11 – de motietekst van de kapitaalinjectie voor extra activiteiten rondom de lustrumreis 

ontbreekt. De ALV vindt het niet nodig dat de heer Van den Wijngaard deze op gaat lezen. 

Hierna worden de notulen vastgesteld. 

 

Eindverslag SPIL-bestuur 2010-2011, ‘SPILicious’ 

 

Punt 1/2 – De heer Kok geeft aan dat in dit stukje staat dat de grens van 750 leden is 

doorbroken en dat dit komt door het behouden van leden. De heer Kok vraagt zich nu af of 

dit aantal inclusief reünistleden is. De heer Van den Wijngaard vraagt de heer Kok waar dit 

precies staat in het eindverslag. De heer Kok leest voor, waarop de heer Van den Wijngaard 

antwoordt dat met het behoud van leden enkele reünisten bedoeld wordt, maar dat dit tot 

veel leden leidt, onzin is. Er is door een enkeling aangegeven reünist te willen worden. De 

groei van het aantal studenten leidt tot een huidig ledenaantal van 808.  

 

Punt 3 – Voorzitter 

De heer van Oerle wil graag ingaan op het punt 3.2, KiesLeiden.nl. De conclusie van deze 

alinea is dat KiesLeiden dit jaar ‘helaas’ niet zo zichtbaar is geweest als voorgaande jaren, 

volgens de heer van Oerle. Vervolgens vraagt hij zich af of er op deze manier verder gegaan 

moet worden met KiesLeiden.nl. Hij stelt voor dat het misschien in overweging genomen kan 

worden er buiten de vereniging om mee bezig te gaan. De heer Veenboer geeft aan dat het 

probleem van KiesLeiden is dat de SPIL een onafhankelijke organisatie is, en daarmee geen 

uitspraken kan doen tegenover partijen. Ook heeft KiesLeiden maar een geringe 
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naamsbekendheid. Kortom: de investeringen wegen niet op tegen de baten, zowel als PR 

niet, als inhoudelijk niet. 

 

De heer de Bruin heeft vervolgens de volgende vraag over 3.1.1, PvP: Wat waren de reacties 

van EOS en ismus over de Brusselexcursie. De heer Veenboer antwoordt dat zowel EOS als 

ismus positief hebben gereageerd, maar dat er door beiden geen prognose is gegeven over 

volgend jaar. Vervolgens is het volgens hem niet aan te raden hen opnieuw mee te nemen, 

omdat ze maar een kleine bijdrage aan deelnemers leverden.  

 

Punt 4 – Secretaris 

De heer van Oerle vraagt zich af hoeveel opzeggingen van reünisten er in absolute getallen 

zijn. Hierop antwoordt de heer van den Wijngaard dat het er twee zijn. Tevens raadt hij aan 

het reünistenlidmaatschap beter op te bouwen, of helemaal te laten gaan. Dit jaar is er door 

het bestuur geen grote tijdsbesteding aan gegeven. 

Punt 4.2. Over dit punt heeft de heer van Oerle nog een vraag, namelijk wat de reden is van 

de vertraging van de almanak. De heer van den Wijngaard reageert hierop dat de druk zeer 

hoog was vanwege het grote ledenaantal door de enorme aanmelding van nieuwe 

eerstejaars. Hierdoor was de administratieve last erg hoog, wat veel tijd in beslag nam. De 

presentatie zal plaatsvinden op de maandborrel op 3 november 2011.  

 

Punt 5 – Penningmeester  

De heer Looije wil van te voren even aangeven dat hij een foutje heeft gemaakt in zijn stuk, 

namelijk dat het bedrag 2500 vervangen moet worden voor 4000.  

De heer van der Geer vraagt zich ondertussen af hoe de voortgang verloopt met het contract 

met BMC. De heer Looije antwoordt dat hij nog steeds in onderhandelingen is verwikkeld, 

maar dat hij dit door zal schuiven naar zijn opvolger.  

 

Punt 6 – Commissaris Binnenland 

De heer van Oerle wil als eerste zijn complimenten uiten over de activiteiten van de 

commissaris binnenland van dit jaar. Daarnaast wil hij ingaan op de onverwachte stijging van 

nieuwe studenten, waardoor er niet genoeg plek was op het EJW. Hij vraagt zich af hoe dit 

niet is voorzien. Mevrouw Touw bedankt de heer van Oerle voor dit compliment. De groei 

van IBO was aan het begin van de commissie EJW niet te overzien, april was te vroeg om dit 

te kunnen overzien.  

Mevrouw Klaver wil vervolgens ten eerste ook haar complimenten uiten. Vervolgens vraagt 

ze in welk opzicht het mentorsysteem niet naar wens ging. Was er bijvoorbeeld weinig 

begeleiding nodig? Mevrouw Touw antwoordt dat het de bedoeling was dat de ouderejaars 

de eerstejaars zouden begeleiden. Uiteindelijk heeft ze de ouderejaars vrijgelaten en zelf de 

eerstejaars begeleidt.  

Mevrouw Klaver is onder de indruk van het deelnemersaantal aan de activiteiten het gehele 

jaar. Vooral omdat zij in haar bestuursjaar ervoer dat het lastig was genoeg deelnemers te 

krijgen. Ze vraagt zich af hoe het bestuur dat dit jaar voor elkaar heeft gekregen. Mevrouw 

Touw vertelt dat dit waarschijnlijk voor een groot deel door de promotie via facebook is 

gekomen. Dit omdat veel mensen het lezen en ook kunnen zien wie nog meer naar de 

activiteit komen. Daarnaast zijn veel mensen persoonlijk aangesproken. Naast deze twee 

promotie soorten, verbaast het mevrouw Touw zelf ook zeer dat er zoveel animo was voor 

de activiteiten. 

 

Punt 7 – Commissaris Buitenland 

De heer van Oerle vraagt zich bij het punt 7.4, studeren in het Buitenland, waar de verslagen 

voor studeren in het buitenland staan. Mevrouw Reuters geeft aan dat de verslagen 
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momenteel op de SPILcomputer staan, maar dat ze morgen op de site zullen worden 

geplaatst.  

Mevrouw Klaver wil ook aan mevrouw Reuters haar complimenten geven. Vervolgens geeft 

ze aan niet in het eindverslag te kunnen vinden wat de evaluatie van de pre 

buitenlandactiviteiten. Wat was de algemene evaluatie hiervan?  

Mevrouw Reuters geeft aan waar het staat. Daarnaast geeft ze aan dat ze voor India 5 

activiteiten had georganiseerd. Door het verplicht stellen van deelname aan deze activiteiten 

voor deelnemers van de reizen, was de opkomst zeer hoog. Hierdoor gingen de deelnemers 

geïnformeerd op reis. De vervolgvraag van mevrouw Klaver luidt: Waren de deelnemers ook 

enthousiast over deze activiteiten? Volgens mevrouw Reuters waren zij ook enthousiast en 

had de reis hierdoor een zeer lange aanloop. Mevrouw Klaver vraagt hoe de 

Straatsburgexcursie verlopen was. Was het gemakkelijk om masterstudenten te bereiken? 

En hoe ziet mevrouw Reuters deze excursie in de toekomst? Volgens mevrouw Reuters 

waren er veel masterstudenten mee op reis. Het doel van de excursie is dus zeker bereikt. 

Wel waren er veel internationale student mee, wat jammer was omdat je die aanhang snel 

weer kwijt bent. Er is veel subsidie gekregen van het Ministerie van Buitenlandse Zaken, dus 

de excursie was financieel zeer goed te doen. Ten slotte raadt mevrouw Reuters haar 

opvolger aan om het komend jaar weer te organiseren. 

De heer de Bruin had een vraag, maar die was al gesteld. Toch wil hij van deze gelegenheid 

gebruik maken om zijn complimenten te uiten aan mevrouw Reuters.  

De heer Kok wil ook graag zijn complimenten maken. Daarnaast vraagt hij zich af hoe de 

verhoging van de bijdrage van de lange reis bevallen is. Is deze verhoging permanent of gold 

deze alleen voor de lustrumreis? Mevrouw Reuters geeft aan dat deze verhoging zeer goed 

bevallen is. Hierdoor was het mogelijk om de tickets te kunnen betalen en iets luxer te 

kunnen overnachten in India. De hogere bijdrage zal voor bestemmingen in Europa niet 

nodig zijn, maar zij raadt haar opvolger aan dit per reis te gaan bekijken. De heer Kok vraagt 

of zij hiermee bedoelt dat dit als maximaal bedrag zal worden aangehouden en daarna per 

bestemming afgewogen zal worden wat de prijs wordt. Mevrouw Reuters antwoordt dat een 

grens van 600 euro in principe goed is. Toch zal het per reis bekeken moeten worden. Voor 

India was 650 volgens het bestuur zeker de moeite waard.  

Mevrouw Baghou vraagt zich af hoe de cultuurshock misschien beter in ogenschouw 

genomen had kunnen worden. Mevrouw Reuters geeft aan dat er van te voren veel 

informatie gegeven was en dat verder iedere deelnemer voor zich kon voorbereiden op de 

cultuurshock. Het land was het zeker waard, maar het was een zware bestemming voor het 

bestuur en commissaris buitenland. Er moet over zo’n bestemming zeker goed nagedacht 

worden van te voren.  

De heer de Bruin wil in navolging op de heer Kok zeggen dat het misschien een idee is voor 

het volgend bestuur om van te voren vast te leggen wat er nou precies betaald wordt met de 

kosten voor de reis. Dit jaar zaten er bijvoorbeeld de vaccinaties niet bij inbegrepen. Hier 

moet volgens de heer de Bruin meer duidelijkheid over komen naar de deelnemers toe. 

Mevrouw Reuters geeft aan dat er nadrukkelijk is gezegd dat de vaccinaties en het visum 

niet bij de prijs waren inbegrepen. Dit is te specifiek om vast te leggen. De heer de Bruin wil 

nog reageren, maar volgens mevrouw Reuters en de voorzitter is de vraag voldoende 

beantwoord.  

De heer Stam vraagt zich af of er bij de Straatsburgexcursie ook plaats was voor 

bachelorstudenten om mee te gaan. Mevrouw Reuters legt uit dat dit een excursie was 

speciaal voor masterstudenten, die is samenwerking met de B.I.L. was opgezet. 

Bachelorstudenten konden zich wel inschrijven, maar werden dan op de reservelijst gezet. 

Masterstudenten hadden voorrang. 

 

Punt 8 – Commissaris Faciliteiten en Onderwijs 
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De heer van Oerle leest dat het goed verloopt met de boekverkoop, maar merkt op dat het 

aanbod van masterboeken slecht is door slechte communicatie met de docenten. Hij raadt 

mevrouw Koopman aan dit te verbeteren. Mevrouw Koopman geeft aan dat er een wet is 

voor vaste boekprijzen. Er wordt gezocht naar een nieuw systeem.  

Mevrouw Klaver geeft mevrouw Koopman haar complimenten over haar stuk over 

onderwijs, het is een helder stuk. Ze vraagt zich vervolgens af wat de rol van het instituut en 

van de popcorner is in het opzetten van het buddysysteem. Mevrouw Koopman antwoordt 

dat het instituut niks doet en dat ook niet van plan is. De popcorner heeft de training 

geregeld en geeft ook ondersteuning, maar wil zich er verder niet in mengen.  

Vervolgens vraagt mevrouw Klaver zich af hoe het zit met de capaciteit van de Bonte Koe, nu 

er zoveel nieuwe eerstejaars bij zijn gekomen. Mevrouw Koopman zegt dat, indien mogelijk, 

de hele Bonte Koe afgehuurd zou kunnen worden. Het is inderdaad nu erg druk op de 

borrels.  

Mevrouw van Rossum vraagt zich af of er al een uitreksel beschikbaar is van het nieuwe 

boek voor Internationale Politiek. Mevrouw Koopman vertelt dat dit door studenten zelf 

aangeboden moet worden, waardoor deze nog niet door de SPIL aangeboden kan worden.  

De heer ter Beest vraagt hoe het uitreksel bestand verbeterd zou kunnen worden. Mevrouw 

Koopman zegt dat de uitreksels die ontbreken door de studenten zelf aangevuld kunnen 

worden. De heer de Groot haakt op dit onderwerp in door te zeggen dat de 

werkgroepdocent een eigen initiatief heeft getoond door een plan te maken over het 

gezamenlijk in elkaar zetten van een samenvatting door de studenten in die werkgroep. Is er 

sprake van een miscommunicatie met de SPIL? Volgens hem zijn de eerstejaars en de 

werkgroepdocenten niet op de hoogte van de bestaande uitreksels. Mevrouw Koopman 

geeft aan dat de site en de posters dit duidelijk genoeg vermelden. Mevrouw de la Haye zegt 

dat er een nieuw boek is voor Internationale Politiek en dat er dus sowieso een nieuw 

uitreksel nodig is.  

Mevrouw Baghou vraagt of het misschien een idee is om een andere kroeg te regelen voor 

de maandborrel. Mevrouw Koopman zegt dat dit wel een idee is, maar dat ze dit in eerste 

instantie niet wil doen, omdat er net een goede samenwerking loopt met de Bonte Koe.  

De heer Stam vraagt wat er te verkrijgen is in de webshop? Mevrouw Koopman zegt dat er 

momenteel nog niets verkocht wordt, maar dat er een voornemen is om er speldjes, dassen, 

truien, mokken, enz. worden verkocht.  

 

Punt 9 – Commissaris Debat 

De heer van Oerle opent wederom de discussie. Hij merkt op dat het ICT kopje tekstueel niet 

klopt en daarmee in overtreding is met het HR. Daarnaast wil hij zijn complimenten uiten, 

zeker over de zeer technische verbeteringen van de lay-out.  

De heer Beckers geeft aan dat bij punt ICT wordt vermeld dat de commissaris niet 

enthousiast is over het gebruik van Twitter als communicatiemiddel. Dit spreekt volgens 

hem tegen met wat de secretaris heeft gezegd, namelijk dat het wel als effectief wordt 

beschouwd. Is het nou wel of niet effectief?  

De heer van den Wijngaard zegt dat het een groeimarkt is voor de opvolger, wie dat dan ook 

onder zijn of haar hoede zal nemen.  

De heer Esmer vraagt hoe het bevallen is om minder edities uit te geven. De heer Erkens is 

dit zeer goed bevallen. Hierdoor was volgens hem een kwaliteitsimpuls mogelijk. Ten tweede 

vraagt de heer Esmer zich af wat het effect was van de coverstory. Volgens de heer Erkens is 

dit beter ontvangen dan een thema. Een thema kan namelijk volgens hem afschrikken. Dan 

kan namelijk het complete magazine niet interessant zijn voor iemand.  

De heer Esmer wil ook graag weten hoe het zit met de veiligheid van de website, zou deze 

misschien verbeterd kunnen worden? De heer Erkens geeft aan dat hij hier niet in thuis is, 
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dat deze vraag beter beantwoord zou kunnen worden door de heer Zuidgeest. De opvolger 

zal er ook naar gaan kijken. 

Mevrouw Klaver vraagt of de extra tijdsinvestering in debat opweegt tegen de mooiheid van 

het magazine. De heer Erkens zegt dat de tijdsinvestering wel mee viel. De paar uur extra die 

erin zitten zijn het volgens hem meer dan waard. Mevrouw Klaver wil bevestiging of het dus 

om slechts een paar uur gaat. De heer Erkens zegt dat het inderdaad geen grote last is.  

 

De voorzitter schorst de vergadering om 19:23 uur.  

Om 19:43 uur wordt de vergadering weer voortgezet. Er zijn op dit moment 51 geldige 

stemmen. 

 

Nu zal het Financieel Eindverslag op pagina 29 besproken worden. 

De heer Looije wil zijn excuses aanbieden voor de fouten en de stijl van zijn tabellen. De 

tabel die in de tabel staat was niet de bedoeling, die moesten beide apart. Als er vragen zijn, 

zal hij een verduidelijking geven. Daarnaast meldt hij dat op pagina 33 196,35 voor een 

nieuwe printer mist.  

 

Er komt een punt van orde binnen. De heer van den Wijngaard geeft aan dat er een motie is 

binnen gekomen door Mevrouw Daling, aangaande het aantal edities van debat. Hij stelt 

voor om dit te behandelen onder W.V.T.T.K.. De voorzitter en mevrouw Daling gaan hiermee 

akkoord.  

 

De heer Esmer zegt dat er momenteel 960 euro in de kas zit. In het financieel reglement 

staat dat dit maximaal 250 euro mag zijn, hoe is dit mogelijk?  

De heer Looije zegt dat hij vergeten is af te romen, dat hij dit aan zijn opvolger zal overlaten. 

De heer Esmer vraagt of er een controlemogelijkheid moet zijn, voor het geval een 

penningmeester vergeet af te romen, of dat de penningmeester misschien van mening is dat 

250 euro te weinig is. De heer Looije is zeker van mening dat dit een onwerkbaar bedrag. De 

heer van den Wijngaard wil hieraan toevoegen dat het überhaupt niet in het financieel 

reglement is opgenomen. De heer Esmer vraagt of de heer Looije in dat geval misschien een 

wijziging in het financieel reglement zou wensen? De heer Looije zegt dat hij dat niet wenst. 

De voorzitter vraagt of dit misschien iets voor de opvolger is. De heer Looije zegt dat dat aan 

hem is. Na de lange reis is er vaak veel geld in de kas.  

Mevrouw Klaver vraagt wat de faculteitsbijdrage inhoudt. De heer Looije zegt dat dat 

instituutsbijdrage moet zijn.  

Mevrouw Daling ziet dat er bij de realisatie van debat 3000 euro staat. Ze vraagt zich af 

onder welk boekjaar welke debatten vallen. De heer Looije zegt dat de debatten van 

december, maart, juni en de aankomende onder dit boekjaar vallen. Mevrouw Daling zegt 

dat het boekjaar gesloten is, hoe kan het komende debat daar dan onder vallen? De heer 

Looije zegt dat dit valt onder de crediteurenbalans.  

 

De heer van Oerle heeft over de post buitenland een vraag. Wat wordt er bedoeld met extra 

deelnemers? De heer Looije legt uit dat dit geld is van deelnemers die zich hadden 

aangemeld en hun voorschot hadden betaald, maar alsnog besloten niet mee te gaan. Na 

afmelding waren ze hun voorschot kwijt.  

De heer Vesters vraagt zich af hoe het mogelijk is dat veel bedragen op de cent kloppen. De 

heer Looije vraagt of hij doelt op de cadeaus? De heer Vesters doelt op meerdere bedragen. 

De heer Looije zegt dat een aantal zaken al voor aanvang van de reis betaald waren. Een 

begroting begint op het moment dat je op reis gaat.  
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De heer Esmer verzoekt in het vervolg lichtere kleuren te gebruiken, sommige dingen zijn 

niet te lezen. Daarnaast vraagt hij wat de garantiesubsidie is van 553, gekregen van het 

instituut. De heer Looije zegt dat dat is afgesproken met het instituut. 

Mevrouw Klaver complimenteert met de 1300 die gekregen is van CASSA. Mevrouw Daling 

ziet dat onder het kopje onvoorzien geld is gegaan naar ziektekosten. Zou hier geen rekening 

mee gehouden moeten worden? Volgens de heer Looije niet, meestal wordt namelijk alles 

gedekt door de verzekering.  

De heer van Oerle wil een toelichting over het bedrag dat naar de binnenlandactiviteit van 

Pieter Broertjes is gegaan, namelijk 103 euro. Hij vindt dit relatief veel voor 30 deelnemers. 

De heer Looije zegt dat het niet per deelnemer gaat, het bedrag zegt niks over de omvang. 

Mevrouw Touw zegt dat vooral de locatie geld kostte, maar dat de lezing het geld sowieso 

waard was. De heer van Oerle maakt nu complimenten voor het opmaken van het geld.  

De heer Beckers vraagt wat de meerwaarde is van de splitsing van binnenlandactiviteiten in 

A en B. De heer Looije zegt dat A bedoeld is voor activiteiten met mindere kosten en dat B 

voor activiteiten is met een groter allure. De heer Beckers snapt de meerwaarde van deze 

splitsing niet. De heer Looije zegt dat het gewoon handig leest.  

Mevrouw Klaver vraagt of er betalingen voor uitreksels hebben plaatsgevonden en vraagt 

bestuur en kandidaatsbestuur of deze vergoeding nog steeds wenselijk wordt gevonden. De 

heer Looije zegt dat deze betaling nog niet plaatsgevonden heeft.  Mevrouw Klaver zegt dat 

wat haar betreft mevrouw de la Haye nog wel betaald dient te worden voor haar uitreksel. 

Mevrouw de la haye geeft aan dat ze van de betaling af wil zien. De heer Looije zal het 

aanpassen. Mevrouw Klaver zegt dat het 31
e
 wellicht moet nadenken over een nieuwe 

regeling wat betreft de betaling. De heer Looije zal dit adviseren. 

 

De heer van Oerle vraagt waarmom de masterclass niet onder binnenland staat. De heer 

Looije zegt dat dat zo is omdat de activiteitenpost leeg was. Per saldo is er op deze manier 

geen verschil.  

 

Eindverslag VIe Lustrumcommissie 

 

Mevrouw Daling vraagt verheldering over het begrip QQ’er. De heer Veenboer zegt dat dit 

staat voor toehoorder.  

 

De heer Esmer merkt op dat er bij uitgaven een bedrag van 10.101, 25 euro staat en bij 

inkomsten een bedrag van 9.101.25. Hier zit een gat van 1000 euro.  

Dit komt volgens de heer Looije doordat het geld van CASSA bij de inkomsten in had moeten 

zitten.  

 

Het eindverslag wordt vastgesteld.  

De vergadering wordt geschorst om 20.22 uur. Om 20.31 uur wordt de vergadering weer 

hervat.  

De heer van den Wijngaard geeft aan dat er een punt van orde is. De ALV voorzitter zegt dat 

er een wedstrijdje is met Itiwana over wie eerder klaar is met de ALV. De heer Esmer vraagt 

of dit de kwaliteit van de ALV wel ten goede komt. De ALV voorzitter vraagt of de heer Esmer 

dat vindt. Deze geeft aan dat zeker te vinden.  

 

Rapport der Kascommissie 

 

Geen discussie over.  

 

Kandidaatsstelling kascommissie 2011-2012  
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De heer Kortman wil zich kandidaat stellen maar is niet aanwezig op de ALV en daarmee niet 

verkiesbaar. De kandidaten zijn als volgt: Mevrouw Wieldraaijer, Mevrouw Daling en de heer 

Esmer. Mevrouw Wieldraaijer is penningmeester geweest van de AC/GA commissie. Zij heeft 

daardoor kennis over begrotingen. Mevrouw Daling geeft aan als oud bestuurslid, ook een 

goed inzicht te hebben over het werken van een begroting. Ten slotte vertelt de heer Esmer 

dat hij oud penningmeester is. Hij weet hierdoor het maximale van deze functie.  

De stemming vindt plaats met handopsteking.  

 

Bekendmaking van de stemmen: 

De heer Esmer:  31 

Mevrouw Wieldraaijer 28 

Mevrouw Daling  15 

 

De heer Esmer en mevrouw Wieldraaijer zullen de kascommissie zijn in het jaar 2011-2012.  

 

Decharge en installaties 

 

Dit vindt plaats onder herhalend applaus.  

 

Kandidaatsstelling bestuur 2011-2012 

 

De heer Veenboer houdt een toespraak waarin hij een mooi jaar samenvat. Ook richt hij zijn 

woord van dank naar de lustrumcommissie, die een mooie week hebben neergezet.  

 De ALV voorzitter dechargeert de heer Erkens als Commissaris Debat & ICT. 

De ALV voorzitter dechargeert mevrouw Koopman als Commissaris Onderwijs en 

Faciliteiten. 

 De ALV voorzitter dechargeert mevrouw Reuters als Commissaris Buitenland. 

 De ALV voorzitter dechargeert mevrouw Touw als Commissaris Binnenland. 

De ALV voorzitter dechargeert de heer Looije als Penningmeester en Commissaris 

Acquisitie.  

 De ALV voorzitter dechargeert de heer van den Wijngaard als Secretaris. 

 De ALV voorzitter dechargeert de heer Veenboer als Voorzitter.  

 

De ALV voorzitter installeert de heer Derikx als Commissaris Debat en ICT. 

De ALV voorzitter installeert mevrouw de la Haye als Commissaris Onderwijs en 

Faciliteiten. 

De ALV voorzitter installeert mevrouw Bot als Commissaris Buitenland. 

 De ALV voorzitter installeert de heer Nederkoorn als Commissaris Binnenland. 

De ALV voorzitter installeert de heer Beckers als Penningmeester en Commissaris 

Acquisitie.  

 De ALV voorzitter installeert mevrouw Westra als Secretaris. 

 De ALV voorzitter installeert mevrouw van der Helm als Voorzitter. 

 

De ALV voorzitter installeert in de commissie IAPSS mevrouw de Kruijff, mevrouw Harkema 

en de heer Vesters.  

De ALV voorzitter installeert in de commissie Almanak Jetske Klein, Cheyen Bannenberg en 

Nouschka Auwema. 

De ALV voorzitter installeert in de commissie Acquisitie Michael van der Geer, Bas Cavadino, 

Hugo van Rooijen, Lars van Doorn, Nathalie Tijdink. 
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De ALV voorzitter installeert in de commissie Binnenland Lilian Matton, Hanae Baghou, Paula 

Dun, Sebastiaan de Groot, Jelmar Ketelaars, John van der Goot, Mariska Hoppers, Peter te 

Beest, Sterre Colenbrander, Eva Rood, Kaylee Plette, Cheyen Bannenberg, Feline Nieuwkoop, 

Lieve van den Boogaart, Emma Groenendijk, Geertje Standhardt,Jasmijn Verbeek, Maartje 

Schulz. 

De ALV voorzitter installeert in de commissie Buitenland Leonie Truijens, Jetske Klein, Lisa 

van der Voort, Daan van Baar, Josette Daemen, Larissa Veltman. 

De ALV voorzitter installeert in de commissie Onderwijs en Faciliteiten Fiona Korthals Altes, 

Richard Pots, Kevin Miedema, Nicole Markslag, Sophie Simmelink, Nandi Vica, Alinda Bos, 

Raymond Hardij, Marlies Pol, Jip Stam. 

De ALV voorzitter installeert in de commissie Debat Skander Mabrouk, Bart van Welzenis, 

Sophie Simmelink, Marlies Pol, Tom Vesters, Iki van de Pol, Wietse van Engeland, Charlotte 

de Jong, Thijs de Vries, Isabelle van Rossum, Bas Cavadino, Nouschka Auwema, Mark de 

Kloe, Maartje Schulz, Justin Erkens. 

De ALV voorzitter installeert in de commissie ICT de heer Zuidgeest. 

De ALV voorzitter installeert in de kascommissie mevrouw Wieldraaijer en de heer Esmer.  

 

W.V.T.T.K. 

 

Mevrouw Daling heeft een motie ingeleverd over het streven naar vijf in plaats van vier 

edities van het magazine Debat. Zij ligt toe deze nu te hebben ingeleverd omdat der na het 

vaststellen van de begroting niet meer na gekeken kan worden. De motie luidt als volgt: 

 

De Algemene Ledenvergadering der Studievereniging voor Politicologen in Leiden, de SPIL, in 

vergadering bijeen te Het Koetshuis op 6 oktober 2011, constaterende dat Leids 

politicologisch magazine Debat een van de vlaggenschepen der SPIL is, overwegende dat een 

teruggang in het aantal edities een einde maakt aan een jarenlange traditie, van mening 

zijnde dat voor een hoogwaardig inhoudelijk magazine geldt: hoe vaker, hoe beter, verzoekt 

het bestuur, voorafgaand voor het opstellen van hun begroting, onderzoek te doen naar de 

mogelijkheid om vijf edities in hun bestuursjaar uit te brengen en gaat over tot de orde van 

de dag.  

Marloes Daling 

Gerald van Oerle 

Rosanne Klaver 

Ufuk Esmer 

Jan Willem de Bruin 

 

De heer Veenboer geeft aan het een onzinnige motie te vinden. Het bestuur zal hier over na 

gaan denken, het behandelen van de motie is nu dus onnodig.  

Mevrouw Daling geeft aan dat dat voldoende is. Ze vindt dat er per definitie gestreven moet 

worden naar het uitgeven van vijf edities. De heer Looije vraagt of het dan altijd hoe meer 

hoe beter is? Mevrouw Daling geeft aan dat dit alleen geldt als de kwaliteit gewaarborgd kan 

worden. De heer van den Wijngaard vraagt of deze motie misschien niet misplaatst is omdat 

het 31
e
 bestuur de ruimte moet krijgen om met een schone lei te kunnen beginnen aan een 

beleid. Mevrouw Daling is van mening dat zij niet in de weg zit. De heer Vesters is van 

mening dat het per jaar bekeken moet worden. De heer Kok geeft aan dat het slechts een 

verzoek was van mevrouw Daling en dat zij dus niet het bestuur in de weg zit. Mevrouw van 

der Helm geeft aan dat er geen noodzaak is voor deze discussie, dat er logisch is dat ernaar 

gekeken gaat worden door het 31
e
.  

 

Er volgt een stemverklaring. 
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De motie is als volgt: Elk bestuur dient vanaf heden te moeten onderzoeken of het uitgeven 

van vijf edities mogelijk is.  

 

Stemverklaring voor van mevrouw Daling: 

 De motie is een duidelijk verzoek om ernaar te kijken. Debat is een van de mooie 

dingen die de SPIL te bieden heeft. Dit is een van de dingen waarmee de SPIL zich 

onderscheidt van andere verenigingen.  

Stemverklaring tegen van de heer Kok: 

 Hoewel de heer Kok de zorgen van mevrouw Daling deelt, is hij gerust gesteld door 

de woorden van mevrouw van der Helm. 

 

Stemmen voor:   4 

Stemmen tegen:  37 

Blanco:    3 

Onthouding:   7 

 

Na deze stemming is de motie afgekeurd.  

Hierna volgt een mededeling van de heer van Oerle. Deze is als volgt: 

 

 Gezien het huishoudelijk reglement, met name gezien het kledingvoorschrift, zou ik 

onder de aandacht willen brengen dat de penningmeester, de heer Looije, niet conform 

eerdergenoemde gekleed is. Het is immers een wit overhemd of een lichtblauw overhemd en 

niet een combinatie van beide.  

 

De heer Looije staat op om aan de ALV zijn overhemd te tonen.  

 

Vervolgens is er nog een motie binnengekomen van het 30
e
. De is als volgt: 

 

 De ALV, bijeen op 6 oktober 2011 in het Koetshuis, overwegend dat ook deze ALV niet 

voor middernacht mag en zal worden gesloten, dat het ET bestuur het genoegen moet 

mogen maken het nieuwe bestuur van gene zijde zuur te maken, overwegende dat 

experimenten met meer studentikoze elementen zeer zijn bevallen, stelt voor dat het bestuur 

voor aankomende ALV een SPILlied schrijft, bij voorkeur op een Oost-Duitse volksmelodie, dat 

vervolgens bij elke ALV, bij aanvang en direct na afloop, als ook bij de bestuurswissel op 

statige wijze ten gehore dient te worden gebracht door het bestuur en eenieder die de tekst 

machtig is, staande met een hand op het hart, en gaat over tot de orde van de dag. 

Rick Veenboer   Manon Reuters 

Stijn van der Wijngaard  Eline Koopman 

Yannick Looije   Justin Erkens 

Jasmijn Touw 

 

De heer van Oerle vraagt of het lied op de melodie van René Froger hiermee te vervallen 

komt. De heer van den Wijngaard geeft aan dat dit niet het geval is en dat deze liederen 

prima naast elkaar gebruikt kunnen worden. 

 

De stemming volgt en de motie wordt aangenomen met de volgende uitslag: 

 Voor:   41 

 Tegen:   2 

 Blanco:   2 

 Onthouden:  8 
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Rondvraag 

 

De heer Mabrouk vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij het 

31
e
 bestuur veel succes wenst. 

Mevrouw Klerx vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij de 

lustrumcommissie wil bedanken voor een mooi jaar. 

De heer Esmer vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij trots 

is op het 30
e
 bestuur, hen feliciteert met een mooi jaar, ook het lustrum feliciteert, het 31

e
 

bestuur succes wenst en denkt dat zij zeer capabel zullen zijn. 

Mevrouw Daling vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij de 

grammaticale fout van de heer Esmer betreurt, de heer Erkens wil complimenteren, het hele 

bestuur SPILicious wil complimenteren, de lustrumcommissie wil complimenteren en de 

heer Derikx veel succes wenst. 

Mevrouw Klaver vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij het 

30
e
 wil complimenteren en feliciteren met een super jaar, met nadruk de heer Veenboer, het 

lustrum feliciteert en mevrouw van der Helm succes wenst. 

Mevrouw Donkersloot vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat 

zij mevrouw Reuters feliciteert en mevrouw Bot succes wenst. 

Mevrouw Klein vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij het 

30
e
 wil bedanken voor een mooi jaar en in het speciaal mevrouw Reuters en het 31

e
 veel 

succes wenst. 

De heer Kok vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij het 31
e
 

bestuur veel succes wenst, het 30
e
 bedankt voor de hechte samenwerking en daarnaast ook 

zijn eigen commissie, de lustrumcommissie, wil bedanken.  

Mevrouw Baghou vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij het 

30
e
 bestuur zal gaan missen. 

De heer van Oerle vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij 

nieuwsgierig is naar de naam van het 31
e
.  

De heer Erkens vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij 

mevrouw Daling wil bedanken voor haar compliment, SPILicious wil bedanken voor een 

mooi jaar en het 31
e
 veel succes wenst, met de heer Derikx in het bijzonder.  

Mevrouw Koopman vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij 

en fantastisch jaar heeft gehad, maar met alle liefde haar stokje overdraagt, het 31 veel 

succes en plezier wenst en SPILicious zal gaan missen. 

Mevrouw Reuters vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij 

veel vertrouwen heeft in mevrouw Bot, een fantastisch jaar heeft gehad met SPILicious en 

veel van de heer van den Wijngaard houdt.  

Mevrouw Touw vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij 

iedereen wil bedanken voor de complimenten, ook een fantastisch jaar heeft gehad met 

SPILicious en het 31
e
 succes wenst, in het bijzonder de heer Nederkoorn. 

De heer Looije vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij trots 

is op het 30
e
, het 31

e
 veel succes en plezier wenst en dat de heer van den Wijngaard een zak 

schijt is.  

De heer van den Wijngaard vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn 

dat de heer Looije zojuist zijn doodsvonnis heeft getekend, het 31
e
 een mooi jaar wenst 

zonder de heer van Oerle.  

De heer Veenboer vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij 

een fantastisch jaar heeft gehad met het 30
e
, toch wel een beetje van de heer van den 

Wijngaard houdt, het 31
e
 veel succes wenst, met in het bijzonder mevrouw van der Helm en 

zin heeft in de borrel. 
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De heer Derikx vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij denkt 

dat het een fantastisch jaar wordt.  

Mevrouw de la Haye vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat dat 

zij iedereen wil bedanken voor de succeswensen. 

Mevrouw Bot vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij 

iedereen wil bedanken voor de succeswensen, met in het bijzonder mevrouw Reuters. 

De heer Nederkoorn vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij 

de ALV voorzitter wil bedanken en de heer van den Wijngaard tevens een poepzak vindt. 

De heer Beckers vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij 

ontzettend veel zin heeft in komend jaar. 

Mevrouw Westra vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij 

iedereen wil bedanken voor de succeswensen, heel veel zin heeft in komend jaar, al denkt zij 

dat het veel moeite zal kosten om de almanak van de heer van den Wijngaard te evenaren. 

Mevrouw van der Helm vraagt of de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat 

zij het 30
e
 nog wil bedanken, veel zin heeft in komend jaar, nu al een fout heeft gemaakt 

door vergeten het 30
e
 cadeaus te geven, en dat het 31

e
 bestuur zal gaan luisteren naar de 

naam: SPIlectric.  

 

Decharge der stemcommissie 

 

De ALV voorzitter dechargeert de heer van Oerle en mevrouw Tijdink als stemcommissie.  

 

Sluiting 

 

De ALV voorzitter sluit bij deze de ALV om 22:22 uur.  
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1. LANGETERMIJNDOELSTELLINGEN STUDIEVERENIGING VOOR POLITICOLOGEN IN LEIDEN 

 In de statuten zijn de doelen van de vereniging vastgelegd. Deze luiden als volgt: 

De vereniging heeft als doel: 

1. a. het bijdragen tot een levendige gedachtewisseling over onderwerpen die in de studie 

Politieke Wetenschappen en daarbuiten de aandacht van politicologen behoeven; 

1. b. het bevorderen van contacten met universiteiten buiten Nederland in de ruimste zin 

des woords; 

1. c. het informeren over de mogelijkheden van stage en over de positie van de politicoloog 

op de arbeidsmarkt; 

1. d. het bevorderen van de informele contacten tussen politicologen. 

2. Zij tracht dit doel te bereiken door het organiseren van bijeenkomsten in de ruimste zin 

des woords, binnen- en buitenlandse excursies en de uitgaven van een blad. 

3. De vereniging is politiek neutraal. 

Dit zijn de fundamenten waarop het beleid van het 31e  bestuur SPILectric gebouwd is.  

 

2. VERENIGINGSBREDE DOELSTELLINGEN BESTUUR ‘SPILectric’ 

“The future is nog something we enter. The future is something we create.” – Leonord. I. 

Sweet 

 

Het bestuur SPILectric hanteert dit jaar deze verenigingsbrede doelstellingen: 

2.1 Moderniseren 

 

De SPIL heeft dit jaar te maken met een verdubbeling van het aantal eerstejaars. Dit brengt 

veel mogelijkheden met zich mee, maar ook een aantal organisatorische moeilijkheden. 

Omdat we verwachten dat deze groei zich de komende jaren voort zal zetten wil SPILectric 

ervoor zorgen dat alledaagse taken soepeler afgehandeld kunnen worden. Zo maken wij 

sinds een paar weken gebruik van het boekhoudprogramma Snelstart, zodat de 

penningmeester minder tijd kwijt is met boekhouden, en zijn handen vrij heeft voor het 

binnenhalen van acquisitie. Ook willen wij ons adressenbestand efficiënter gebruiken door 

te koppelen aan onze e-mail. Een ander voorbeeld is de boekverkoop, hiervoor wordt 

momenteel een programma ontwikkeld om de bestellingen die binnenkomen via de 

webshop direct in een document te plaatsen. We verwachten dat er door deze kleine 

aanpassingen efficiënter gewerkt kan worden en fouten kunnen worden voorkomen. 

Daarnaast is er nog een ander aspect waarop wij gaan moderniseren. Wij willen namelijk 

gaan kijken naar de mogelijkheden van een statuutwijziging. Op dit moment zijn de statuten 

erg verouderd, hierdoor past deze niet meer bij de vereniging zoals deze nu is. Meer 

hierover in de beleidsnota van de Secretaris. 

 

2.2 Samenwerking 

 

SPILectric vindt een goede samenhang in de structuur van de commissies binnen de 

vereniging erg belangrijk. Wij willen dit bereiken door de commissies beter te laten 

samenwerken. Ten eerste door de Commissie Acquisitie te laten samenwerken met de 

andere commissies. Door vanaf het begin van het jaar contact te houden zijn de plannen 

sneller bekend bij de commissie acquisitie en kan er vroegtijdig worden gezocht naar 

sponsoring. Ook de Commissie Debat krijgt een speciale rol in deze samenhang. Om de 

commissie meer te betrekken bij de activiteiten en alle leden te laten zien hoe deze 

verlopen, willen we naar elke activiteit een commissielid van Debat meesturen. Door 

commissies meer te laten samenwerken vanaf een vroeg stadium wordt een betere 

samenhang gecreëerd binnen de SPIL. 
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2.3 Integratie 

 

Nu we met een grotere lichting eerstejaars te maken hebben en naar alle waarschijnlijkheid 

een groeiende vereniging zijn, is het belangrijk om alle leden bij elkaar te houden. Zo gaan 

wij ervoor zorgen dat we activiteiten organiseren die zowel voor IBO studenten als voor de 

reguliere politicologie studenten aantrekkelijk blijven (zie de beleidsnota van de Commissaris 

Binnenland). Ten tweede hebben we na 30 jaar een groot aantal alumni opgebouwd, maar 

helaas hebben we hier tot nu toe niet significant veel mee gedaan. SPILectric zal zich ervoor 

inzetten om de alumni meer te betrekken bij de huidige vereniging. Niet alleen is dit handig 

voor mogelijke sponsoring, ook krijgen huidige leden zo een idee welke 

carrièremogelijkheden er zijn na de studie Politieke Wetenschappen. Wij willen dit nieuwe 

beleid ten opzichte van alumni gaan vormgeven door een alumni activiteit te organiseren. 

We willen hiermee nieuwe waardevolle contacten op te bouwen die ook ingezet kunnen 

worden voor lezingen of workshops. Ten derde willen wij gaan onderzoeken of er 

mogelijkheden zijn om meer te doen voor en met internationale studenten. Concluderend 

gaan wij ons ervoor inzetten dat de SPIL voor alle leden interessant blijft. 

 

3. VOORZITTER 

“President means chief servant” – Mahatma Ghandi 

 

3.1 Algemeen 

De voornaamste taak van de Voorzitter is om het bestuur te begeleiden en te ondersteunen. 

Door middel van tussentijdse gesprekken en evaluaties kan op deze manier het beleid 

verwezenlijkt worden. Dit jaar zal de Voorzitter zich samen met de Secretaris gaan buigen 

over de wijziging van de statuten en helpen het alumni netwerk te vergroten. 

3.2 Samenwerking 

Een andere belangrijke taak van de Voorzitter is om de SPIL te vertegenwoordigen in 

verschillende samenwerkingsverbanden. De Voorzitter zal zich constructief gaan opstellen 

tegenover nieuwe initiatieven, maar desondanks altijd kritisch blijven. Een recent nieuw 

initiatief binnen de IAPSS is het West European Regional Center. Deze nieuwe suborganisatie 

zorgt voor betere betrekkingen binnen de West-Europese landen en voor mogelijke nieuwe 

activiteiten. Eén van deze activiteiten is een uitwisseling met Stuga Politik in Bremen die dit 

jaar georganiseerd wordt. Door middel van een hechtere samenwerking binnen de WERC 

kunnen dergelijke activiteiten van de grond komen en kunnen we samenwerken tijdens de 

AC-GA.  

Een ander belangrijk samenwerkingsverband is het Platform voor Politicologen (PvP). Op dit 

moment zijn de voorzitters van de deelnemende verenigingen aan het kijken naar 

mogelijkheden om het PvP naar een hoger niveau te tillen.  

Wat betreft de overige samenwerkingsverbanden, het STOP en het VerO zullen er naar 

waarschijnlijkheid geen veranderingen plaatsvinden dit jaar. Deze organen zijn zeer 

waardevol voor de SPIL omdat ervaringen gedeeld kunnen worden en er banden worden 

gecreëerd die weer kunnen leiden tot nieuwe mogelijkheden. Er zal zeker worden gekeken 

naar mogelijkheden voor samenwerking. 
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3.3 Statuten 

De statuten zijn naar de mening van dit bestuur, toe aan verandering. Er staan zaken in 

vermeld die misschien niet meer helemaal van deze tijd zijn. We willen gaan kijken naar een 

eventuele betere verdeling van taken onder bestuursleden. Ook willen we het mogelijk 

maken dat er commissies onder commissarissen officieel opgericht mogen worden, zoals 

Commissie ICT. Ten slotte willen we ook kijken naar de mogelijkheid van het vervroegen van 

het verenigingsjaar met twee á drie weken. Dit laatste om te voorkomen dat het bestuur nog 

een maand moet doorbesturen in een nieuw studiejaar en dat het nieuwe bestuur pas laat 

kan beginnen met het uitvoeren van hun plannen. 

Deze veranderingen zal de secretaris samen met de voorzitter gaan overleggen met een 

kleine groep daarvoor te selecteren SPIL-leden. We willen hiermee profijt maken van hun 

kennis en ervaring binnen de SPIL. 

3.4 Overige activiteiten 

Voor de overige activiteiten zal de Voorzitter zich blijven inzetten en voornamelijk de 

ingeslagen weg blijven volgen. Hieronder vallen onder andere de Van den Berg 

Bachelorscriptieprijs, kiesleiden.nl en het organiseren van de Actieve Leden Dag. 

4. SECRETARIS 

“If you want something said, ask a man...if you want something done, ask a woman.” – 

Margaret Thatcher 

 

Dit jaar zijn er een aantal veranderingen opgetreden binnen de studie, die ook 

veranderingen binnen de SPIL met zich mee zullen brengen. Deze veranderingen zijn niet 

alleen uitdagend voor de vereniging, maar maken deze functie dat ook dit jaar. 

In het bovenstaande hebben wij het over de nieuwe studierichting, Internationale 

Betrekkingen en Organisaties. Door het aanbieden van deze nieuwe studierichting, is het 

aantal eerstejaars bijna verdubbeld. Mocht deze groei in studenten zich voortzetten, wil dat 

natuurlijk zeggen dat het ledenaantal van de SPIL ook zal groeien.  

De Secretaris wil dit jaar meer met het alumni beleid gaan doen, gaan kijken naar het 

veranderen van de statuten en ten slotte het de Almanak zullen verbeteren en uitbreiden. 

4.1 Alumni 

Alumni zijn een belangrijke bron voor een vereniging. Zij zijn degenen die vaak nog een 

warm hart aan de vereniging toedragen en er waarschijnlijk meerwaarde in zien om samen 

te werken met de SPIL.  Wij als bestuur zien ook zeker een meerwaarde in samenwerking 

met alumni. Hierdoor willen we het huidige beleid in ieder geval voortzetten, maar ook 

proberen er meer uit te halen dan er momenteel inzit. Zo is er een idee om een activiteit te 

organiseren, samen met Commissie Binnenland, die voor zowel leden als alumni interessant 

is. Deze willen wij naderhand afsluiten met een borrel, zodat studenten een beeld kunnen 

krijgen wat ze in hun verdere toekomst met hun studie zouden kunnen doen. Daarnaast zou 

dit naar onze mening ideaal zijn om de banden met alumni aan te halen.  

4.2 Commissaris Almanak 

‘I put all my genius into my life; I put only my talent into my works.’- Oscar Wilde 
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De Secretaris is niet alleen belast met het alledaagse werk wat er bij deze functie komt 

kijken, maar is tevens verantwoordelijk voor de almanak. De animo en enthousiasme voor 

de almanak is over het algemeen niet erg hoog. Hierdoor zijn er twee opties: afschaffen of 

vernieuwen. 

Met het vergroten van ons ledenaantal in ogenschouw genomen, lijkt ons dit een goed 

moment om te kiezen voor een vernieuwing en verbetering van de almanak. Hierbij moet u 

denken aan extra onderdelen erin, zoals een politicologisch jaarverslag van het nieuws. Ook 

zal het smoelenboek groter zijn, door het gegroeid aantal leden. Tenslotte zal er ook achter 

de mogelijkheid aangegaan worden om een harde kaft aan de almanak toe te voegen. Dit 

alles is mogelijk door de financiële steun die hieraan gegeven wordt. 

Dit alles zal aan het eind van het jaar gepresenteerd worden tijdens een activiteit die 

georganiseerd zal worden in samenwerking met de Commissie Binnenland. Door middel van 

een interessante activiteit in hetzelfde thema als de almanak, met daarna een borrel om het 

uitkomen van dit boek te vieren, zullen wij proberen om vanaf de lichting van de nieuwe 

eerstejaars meer enthousiasme op te wekken voor de almanak.  

Ten slotte gaat de Secretaris dit niet alleen doen, maar is er een commissie samengesteld die 

graag hun bijdrage willen leveren. Door deze commissie actief mee te laten werken én een 

duidelijke deadline te stellen, hopen wij een prachtige almanak af te kunnen leveren aan het 

eind van het jaar op de daarvoor geplande datum. 

5. PENNINGMEESTER 

"Think straight, talk straight."– Tony Mary 

 

Zonder een gezonde financiële stand van zaken heeft de verenging geen toekomst, de 

hoofdtaak van de Penningmeester was en is de SPIL financieel gezond te houden. Om deze 

taak makkelijker te maken is er begonnen met het gebruik van een professioneel boekhoud 

systeem, Snelstart. In overleg met de kascommissie zal er dit jaar gekeken worden naar het 

minimaliseren van de boekhoudkundige taak van de Penningmeester zonder dat er 

kwaliteitsverlies optreedt. Het verlagen van de administratieve lasten maakt het mogelijk 

meer tijd te besteden aan acquisitie en leiding geven aan de Commissie Acquisitie. 

De beleidsnota over de daadwerkelijke begroting van dit jaar is te vinden onder het kopje 

begroting aan het einde van deze nota. 

5.1 Commissaris Acquisitie 

‘All the things I could do, if I had a little money’ – ABBA 

 

Onder leiding van vorige Penningmeesters is er een duidelijke weg ingeslagen met acquisitie. 

Onder andere moet u hierbij denken aan professionalisering en een duidelijke rol voor de 

Commissie Acquisitie. Dit in combinatie met een groter ledenaantal zorgt ervoor dat er meer 

fondsen beschikbaar zijn in de begroting om activiteiten te organiseren.  

Het verband tussen een ledengroei en een groei in acquisitie ziet men het duidelijkst bij de 

boekverkoop en de daaruit volgende inkomsten, de eerste boekverkoop laat een groei zien 

van maar liefst 72% ten opzichte van dezelfde boekverkoop vorig jaar.  

Dit jaar wordt er gekozen voor een andere opzet van de Commissie Acquisitie. In 

teamverband zal er gewerkt worden op projectbasis, deze teams, bestaande uit 2 

commissieleden, zijn verspreid over de verschillende beleidsterreinen van de SPIL. Zo is er 

een team Binnenland, Buitenland en Faciliteiten. Ook er is een apart team voor de SPIL-

media, waaronder de advertenties vallen van Debat, de nieuwsbrief en aparte 

advertentiemails.  
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De notulen van de Commissies Binnenland, Buitenland, Faciliteiten en Debat zullen 

doorgestuurd worden naar de Commissaris Acquisitie die daarmee een brainstormsessie kan 

houden met de volledige Commissie Acquisitie, hieruit rollen aparte acquisitievoorstellen 

voor verschillende projecten van de inhoudelijke commissarissen. Deze voorstellen worden 

uitgewerkt door het team dat verantwoordelijk is voor dat deel van de SPIL acquisitie en 

daarna wordt er een middag uitgekozen waar de daadwerkelijke Acquisitie plaatsvindt.  

 

Omdat er op projectbasis gewerkt wordt kan het zijn dat de adressen en telefoonnummers 

waarnaar geschreven en gebeld moeten worden lastig te vinden zijn op internet of via 

andere bronnen. Daarom is er geld opzij gezet om adressen in te kopen via de KvK of andere 

bronnen. 

 

De acquisitiemogelijkheden die zijn ontstaan met de komst van de afstudeerrichting IBO 

zullen dit jaar ook verder uitgewerkt worden. Hiervan zal ook een duidelijk draaiboek komen 

zodat volgende besturen hun voordeel kunnen doen met de ervaring die dit jaar is 

opgedaan.  

 

6. COMMISSARIS BINNENLAND 

‘Even if you fall on your face, you're still moving forward’–Victor Kiam 

Uiteraard is de hoofdtaak van de Commissaris Binnenland om activiteiten neer te zetten die 

naast interessant, leerzaam en leuk zijn, ook goed aan sluiten bij het curriculum van de 

Politieke Wetenschap. Met de komst van de nieuwe afstudeerrichting IBO, zal er hard 

worden gewerkt aan een goede balans tussen internationaal en nationaal georiënteerde 

activiteiten. In acht nemende dat ook in de vorige jaren meerdere internationaal 

georiënteerde activiteiten zijn neergezet. Ook dit jaar zal de Commissaris Binnenland streven 

naar circa 15 activiteiten in het jaar. Maar altijd zal er worden gestreefd naar kwaliteit boven 

kwantiteit. 

Daarbij zal de Commissaris zich voortbordurend op voorgaande jaren sterk inzetten voor het 

gebruik, behoud en uitbreiding van het grote netwerk die de SPIL rijk is. Hiervan zullen we 

niet alleen dit jaar profijt hebben, ook op de lange termijn is dit belangrijk. 

De Commissaris Binnenland is van plan naast zijn normale taken van het organiseren van 

activiteiten, dit jaar te gaan bestuderen wat de mogelijkheden zijn voor het organiseren van 

een SPIL-congres. Dit heeft meerdere redenen, ten eerste is met de komst van ruim 200 

nieuwe eerstejaars SPIL-leden de vereniging sterk gegroeid, met deze groei is financieel 

meer te realiseren. Ten tweede, samenhangend met de groei van de vereniging is de grootte 

van de Commissie Binnenland van dit jaar. Inclusief de Commissaris telt deze nu 18 mensen, 

dit betekent dat de commissie zeker de capaciteiten heeft om de mogelijkheden van een 

project van dergelijke grootte te onderzoeken.  

Betreffende de structuur van de commissie, is er dit jaar gekozen om deze splitsen in twee 

‘subcommissies’. Dit is nodig vanwege de grootte van de commissie, het is simpelweg niet 

efficiënt om met 18 mensen te vergaderen. In principe blijft het gewoon één commissie, 

maar waarbij in de ene sub de focus ligt op het organiseren van de ‘normale’ binnenland 

activiteiten en de andere sub zich zal richten op de mogelijkheden die er liggen voor het 

congres. De selectie van de subs is voor het grootste deel op basis van de gemotiveerde 

voorkeur van de commissieleden gedaan. 
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De Commissaris Binnenland zal dit jaar een open doch kritische visie hebben op de 

samenwerking met andere verenigingen. Als er kansen liggen zullen deze zeker worden 

aangegrepen, maar er zal niet slechts worden samengewerkt om het samenwerken. 

Hiermee wordt bedoeld dat er streng zal worden beoordeeld of de samenwerking 

noodzakelijk is en of dit een overduidelijke bijdrage levert aan de vereniging. Een voorbeeld 

van een samenwerking die in het verleden zeer positief heeft uitgepakt is die van het Leids 

debat. Ondanks dat er dit jaar geen verkiezingen zijn, wordt er in het overleg met de 

verengingen L.S.V. Minerva, L.V.V.S. Augustinus, Elsa, B.I.L. en SPIL gekeken of er een Leids 

Debat kan worden georganiseerd. Deze zal waarschijnlijk de vorm krijgen van een tussentijds 

debat over het functioneren van de regering. In het vroege stadium waarin het overleg nu 

plaatsvindt, zijn alle verenigingen enthousiast voor deelname aan dit project. 

In overeenstemming met de algemene visie van het bestuur, zal de Commissaris Binnenland 

dit jaar er voor zorgen dat er nauw wordt samengewerkt met de andere Commissarii. Een 

voorbeeld hiervan kan zijn om met de Commissaris Debat een journalistieke activiteit neer 

te verwezenlijken. 

7. COMMISSARIS BUITENLAND` 

‘Getting there is half the fun.’ 

 

De prioriteit van de Commissaris Buitenland zal aankomend jaar uit het organiseren van ten 

minste twee reizen bestaan. Dit zal in ieder geval omvatten de korte reis naar een Europese 

(hoofdstedelijke) bestemming tijdens de laatste week van januari en de lange reis naar een 

bestemming die waarschijnlijk buiten Europa ligt gedurende de eerste twee weken van juli. 

Daarnaast zal de Commissaris Buitenland de mogelijkheden onderzoeken om één of 

meerdere excursies te organiseren, mogelijk in samenwerking met andere verenigingen. 

Daarnaast zal de commissaris het beleid betreffende de rol van de SPIL bij studeren in het 

buitenland voortzetten. Dit alles zal hieronder toegelicht worden.  

7.1 Korte Reis 

De korte reis die dit jaar georganiseerd wordt zal plaatsvinden tussen vrijdag 20 januari en 

zondag 29 januari en zal tussen de 5 en 7 dagen duren. De precieze data van de reis zullen 

nader bekend worden gemaakt. 

Vanwege de groei van de vereniging door de nieuwe afstudeerrichting ‘Internationale 

Betrekkingen en Organisaties’ zal worden getracht het deelnemersaantal te verhogen naar 

40 personen. De Commissaris Buitenland acht dit wenselijk om het groeiend aantal 

eerstejaars een grotere kans te geven mee op reis te kunnen en op deze manier kennis te 

maken met ouderejaars van de SPIL. 

De bestemming voor de korte reis zal worden bepaald aan de hand van verschillende 

voorwaarden, te weten: 

- Politieke relevantie 

- Politicologische relevantie (i.e. academische relevantie) 

- Culturele relevantie 

- Financiële haalbaarheid 

- Waarborging veiligheid 
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Zoals afgelopen jaar door de ALV der SPIL besloten is, zal de inschrijfprocedure geschieden 

door middel van motivatiebrieven. Deelnemers die op reis wensen mee te gaan, dienen hun 

motivatiebrief lijfelijk voor 07.30 uur op de dag van de inschrijving in te leveren.  

De uiteindelijke deelnemerslijst zal worden bepaald door een zogeheten ‘selectiecommissie’, 

bestaande uit een hoogleraar van de vijfde verdieping, een oud-bestuurslid en de 

commissaris Buitenland. De invulling van de selectiecommissie zal nader bekend worden 

gemaakt. 

Om zowel de bestemming van de reis als de korte reis zelf te promoten, zullen meerdere 

activiteiten en een reader worden verzorgd. Hiermee wil de Commissaris ervoor zorgen dat 

iedere deelnemer goed voorbereid op reis zal gaan. De Commissaris zal zich ervoor inzetten 

om de communicatie over de voorbereidingen van de korte reis naar de deelnemers toe zo 

volledig mogelijk te laten verlopen. 

Ook gedurende de reis streeft de Commissaris Buitenland ernaar om, samen met haar 

commissie, de communicatie wat betreft afspraken en de communicatie naar de deelnemers 

toe zo volledig mogelijk te houden. De rol van de Commissie Buitenland zal hierin, in 

tegenstelling tot vorige jaren, zo groot mogelijk zijn. Hierbij wordt uiteraard in het oog 

gehouden dat de Commissaris Buitenland, en de rest van het bestuur, de 

eindverantwoordelijkheid heeft. 

Na afloop van de reis zal, zoals afgelopen jaar, een reüniediner worden georganiseerd, 

waarbij een reader uitgereikt wordt met daarin de reiservaringen. 

7.2 Lange Reis 

Het beleid betreffende de lange reis zal voor het grootste deel hetzelfde zijn als dat van de 

korte reis. 

De lange reis zal plaatsvinden gedurende de eerste twee weken van juli, direct na de 

hertentamens. De criteria voor de bestemming van de lange reis zullen hetzelfde zijn als bij 

de korte reis. 

Logistieke haalbaarheid en veiligheid in ogenschouw nemende, heeft de commissaris 

Buitenland besloten om het deelnemersaantal voor de lange reis niet te verhogen. Er zullen 

dus, net als voorgaande jaren, 30 deelnemers mee kunnen op de lange reis. 

De inschrijfprocedure voor de lange reis zal gelijk zijn aan de inschrijfprocedure van de korte 

reis. De inschrijfdatum wordt bekend gemaakt, zodra de bestemming bekend is. De 

commissaris Buitenland streeft ernaar om deze in januari/februari bekend te kunnen maken. 

Ook gedurende en rondom de lange reis zal communicatie hoog in het vaandel staan. Er 

wordt wederom getracht de communicatie zo volledig mogelijk te laten zijn en de 

Commissie Buitenland hier een grote rol in te geven. 

7.3 Excursies 

Naar traditie zal ook dit jaar een excursie naar Brussel worden genomen. In tegenstelling tot 

vorig jaar, heeft Machiavelli hier de leiding in. 

De Brussel-excursie zal enkel worden georganiseerd voor SPIL en Machiavelli. De 

Commissaris Buitenland deelt de mening dat dit beter leidt tot onderlinge contacten tussen 

de leden van verschillende studieverenigingen, dan een excursie met zowel Machiavelli, EOS 

als ismus. 
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De Brusselexcursie zal hoogstwaarschijnlijk plaatsvinden op 8 en 9 december. 

Inschrijvingsprocedure en kosten zullen zo spoedig mogelijk bekend worden gemaakt. De 

commissaris Buitenland is hierin afhankelijk van het contact met Machiavelli. Het 

deelnemersaantal zal dit jaar twintig zijn, waarvan een delegatie van het bestuur een deel is. 

Het zal gefinancierd worden door middel van een deelnemersbijdrage. 

Naast de gezamenlijke Brusselexcursie zal de mogelijkheid worden onderzocht een tweede 

Brussel- excursie te organiseren voor enkel SPIL-leden. 

Daarnaast zal worden onderzocht of de mogelijkheid bestaat de Straatsburgexcursie van de 

B.I.L. en de SPIL van afgelopen jaar te herhalen, eventueel in een andere vorm. De 

Commissaris Buitenland staat hier overwegend positief tegenover en zal de mogelijkheden 

onderzoeken in samenwerking met de B.I.L. 

7.4 Studeren in het Buitenland 

In navolging van afgelopen jaar, zal de SPIL trachten haar rol wat betreft studeren in het 

buitenland te behouden, dan wel uit te breiden. De commissaris Buitenland is opnieuw een 

samenwerking aangegaan met mevr. Van Cranenburgh om de mogelijkheden van studeren 

in het buitenland duidelijker te maken voor leden van de SPIL. 

Hierin is, volgens het bestuur, voor de SPIL een meer informele rol weggelegd, waarbij 

gedacht moet worden aan het plaatsen van blogs op de website en het opzetten van een (e-

mail)adressenbestand van SPIL-leden die in het buitenland hebben gezeten of zitten. Op 

deze manier wordt getracht de leden op een informele manier in contact te brengen met 

SPIL-leden met ervaring in het buitenland. 

8. COMMISSARIS FACILITEITEN  

“In preparation for it, we need to have folks who are trained, we need facilities, equipment 

and supplies, that are going to be built into our society, and we are going to spend a lot of 

money on it.” –Major Owens 

 

8.1 Onderwijs 

Eén van de belangrijkste taken van de Commissaris Onderwijs en Faciliteiten is het faciliteren 

van de boeken voor de leden. Door de groei van het aantal leden is het dit jaar noodzakelijk 

om de boekverkoop verder te ontwikkelen. Dit zal worden gedaan door middel van het 

automatiseren van het omzetten van de bestellingen tot een document en het stroomlijnen 

van de verkoopdagen. Daarnaast zullen leden benaderd blijven worden voor het bestellen 

van hun boeken via de SPIL door mededelingen in de nieuwsbrief en op de website. De 

extracurriculaire boeken zullen aangeboden blijven worden als extra verdieping voor onze 

leden. Samen met de Studystore zal er gezocht worden naar een manier om de wet van 

collectieve bestellingen te omzeilen.  

Daarnaast zal de Commissaris Faciliteiten dit jaar trachten verder te gaan met het uitbreiden 

van de studieondersteuning. Ten eerste zal gepoogd worden het uittrekselbestand uit te 

breiden. Dit zal gedaan worden door in een vroeg stadium van de vakken waar nog een 

uittreksel van ontbreekt, studenten actief te benaderen. Tevens zal de SPIL bijlessen blijven 

aanbieden en de mogelijkheden te onderzoeken van het invoeren van 

tentamentrainingen/vragenuurtjes.  

Ook het buddysysteem zal naar een hoger niveau getild worden. Om dit te bereiken wordt er 

toenadering gezocht tot de faculteit zodat het mogelijk wordt om alle eerstejaars al tijdens 

de kennismakingsdag op de faculteit bekend te maken met hun buddy en mogelijk zelfs al 
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een eerste inleidende afspraak te houden en een vervolg afspraak te plannen. Eerstejaars 

die niet geïnteresseerd zijn in het systeem kunnen op deze manier dit direct en persoonlijk 

aangeven, zodat er niet zoals dit jaar veel tijd verloren gaat aan het leggen van de eerste 

contacten en het zoeken van een geschikt moment om af te spreken. Deze snelle start zal 

veel communicatie ongemakken uit de weg ruimen waartegen de buddy’s aanliepen en er 

voor zorgen dat de buddy’s sneller aan het echte coachen kunnen beginnen. Buiten dat het 

eerstejaars snel wegwijs worden binnen de studie is het buddysysteem een ideale manier 

om zoveel mogelijk eerstejaars bekend te maken met de SPIL en ze enthousiast te krijgen 

voor de vereniging. 

8.2 Faciliteiten 

Onder faciliteiten zijn al vele succesvolle concepten geschaard. Eén van deze zijn de borrels 

in de Bonte Koe. De borrels blijven een toegankelijke activiteit voor alle leden waar ze elkaar 

op een informele manier beter kunnen leren kennen. Ook zal er worden doorgegaan met het 

organiseren van filmavonden waarbij elk blok een nieuw thema aangekaard zal worden. De 

Politicologenquiz is tevens een groot succes en zal dit jaar wederom worden georganiseerd 

door de commissie Faciliteiten. Naast al deze vast omlijnde ideeën wil de Commissaris graag 

met haar commissie aan de slag om ook andere activiteiten op de agenda te krijgen zoals tv-

bezoeken, collegeboten en overige informele activiteiten. 

De feesten worden over het algemeen niet goed bezocht. Daarom zal het aantal feesten 

komend jaar terug gebracht worden naar drie. Op deze manier zal de animo voor de 

overgebleven feesten groter zijn. 

Door een actieve benadering tijdens de boekverkoop door middel van flyers, de roll-up 

banners en mondelinge benadering zal getracht worden meer leden bekend te maken met 

de activiteiten en actief bij de SPIL te betrekken.’ 

8.3 EJW 

Ondanks de traditie om het eerstejaarsweekend (EJW) onder de Commissaris Binnenland te 

scharen, is dit jaar door de ambitieuze plannen van een congres besloten om het EJW onder 

de commissaris Onderwijs en Faciliteiten te laten vallen. Dit om de begeleiding van de 

commissie tot het einde goed in de gaten te kunnen houden. Door de nieuwe 

afstudeerrichting (IBO) wordt er dit jaar wederom een groot aantal eerstejaars verwacht. 

Om zoveel mogelijk eerstejaars de mogelijkheid te geven mee te gaan is het belangrijk op 

zoek te gaan naar een grotere locatie. Hiervoor zal veel eerder begonnen moeten worden 

met het aanschrijven van verhuurders zodat meer locaties nog beschikbaar zullen zijn. Er zal 

naar gestreefd worden de commissie in december al te formeren. De commissie zal nauw 

begeleid worden door de commissaris, dit om de communicatie tussen de EJW Commissie 

en het bestuur optimaal te laten verlopen. Op deze manier is het bestuur tijdens het EJW 

beter in staat de commissie te ondersteunen in de werkzaamheden en te allen tijde zicht kan 

houden op de organisatie. 

 

9. COMMISSARIS DEBAT 

‘I am a galley slave to pen and ink.’– Honore de Balzac 

 

In de Commissie Debat kunnen SPIL-leden kennis maken met de schrijverskunsten en het 

journalistieke vak. De Commissie Debat biedt haar leden de mogelijkheden om hun inzichten 

over wereldzaken te delen met de leden van de SPIL, alumni en andere relaties van de 

studievereniging. De Commissie Debat vervaardigt dit jaar vier edities, niet zoals voorgaande 
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jaren vijf edities, van het Leidsch Politicologisch Magazine Debat. De Commissaris ziet zich 

genoodzaakt Debat dit jaar in vier edities uit te brengen om meerdere redenen. Ten eerste 

heeft een aanzienlijk deel van de Commissie Debat ook zitting in andere commissies. 

Natuurlijk is dit een eigen keuze van de desbetreffende leden om in meerdere commissies 

dus meerdere verantwoordelijkheden te dragen. Om de inhoudelijke kwaliteit van Debat te 

waarborgen moet er echter rekening gehouden worden met de agenda’s van andere 

commissies. Daarnaast stelt de Commissaris dat de Debat op een reguliere basis bij de leden 

op de mat moet vallen. Zo zal er gestreefd worden naar een December-, Februari-, Mei- en 

na een hiaat in de zomervakantie een Oktobereditie. Een vijfde, extra uitgave van de Debat 

zou qua planning logischerwijs in het zomerreces uitgegeven worden. De Commissaris is 

echter van mening dat een dergelijke uitgave de kwaliteit van deze zomereditie de Debat en 

de SPIL niet waardig is, aangezien vele commissieleden in het reces zich andere prioriteiten 

stellen dan het hooggeachte commissiewerk.  

Om de Commissie Debat te integreren in de vereniging zal deze daarnaast een rol spelen in 

het onder de aandacht brengen van diverse SPIL activiteiten door onder meer publicaties 

van reisverslagen en interviews met gezaghebbende individuen die mogelijkerwijs bij 

desbetreffende activiteiten aanwezig zijn. Ook zal in iedere uitgave de lezer geïnformeerd 

worden over recent verschenen boekpublicaties die relevant zijn voor 

politicologiestudenten. Dit alles heeft uiteraard niet alleen ten doel om de activiteiten die de 

SPIL aan haar leden biedt onder de aandacht te brengen, ook wordt op deze manier de 

Commissie Debat op deze manier meer betrokken bij overige activiteiten en kunnen zij hun 

vaardigheden verder ontwikkelen. Door hoogstens twee commissieleden voorrang te geven 

om bij activiteiten en excursies aanwezig te zijn. Zo wordt de commissieleden de 

mogelijkheid geboden om zich verder te ontwikkelen in het afnemen, verwerken en 

publiceren van interviews. Dit voor de ontwikkeling van de leden en de kwaliteit van Debat 

te waarborgen en zelfs naar een hoger niveau te tillen. Daarnaast zal de Commissaris Debat 

in samenwerking met de Commissaris Binnenland trachten excursies en andere activiteiten 

te organiseren naar bijvoorbeeld de redactie van een krant om het inzicht in de journalistiek 

van de commissieleden te vergroten. Uiteraard zullen de inschrijvingen van deze excursies 

ook open staan voor andere verenigingsleden.  

Het hoogste doel van de Commissie Debat is om consequent een inhoudelijk een kwalitatief 

hoogstaand magazine uit te geven. Om het blad voor lezers inhoudelijk interessant te 

houden zal de commissie dit jaar zich gaan focussen op interviews met onder meer 

hoogleraren en andere gezaghebbende individuen. Alumni zullen een speciale rol krijgen, 

opdat de alumni beter bij de vereniging worden betrokken. Hierbij moet u denken aan 

bijdragen in Debat geschreven door alumni of interviews over alumni. Doordat Debat zich 

gaat richten op de meningen en zienswijze van externe experts, zullen commissieleden actief 

kennis maken met het journalistieke vak. Daarnaast zullen zij mede de taak hebben om 

onder leiding van de Commissaris externen aan te schrijven (boekrecensies, hoogleraren 

etc.). Tevens wil de Commissaris Debat en ICT zijn commissie leren hoe de individuele 

stukken in één geïntegreerde lay-out verwerkt worden. Ten slotte zullen de edities van dit 

jaar op de website verschijnen en wordt er werk van gemaakt om ook de edities van vorig 

jaar optimaal te digitaliseren. De Commissaris zal dit jaar geen grote lay-out veranderingen 

aanbrengen in de huidige opzet van de Debat en voortbouwen op de in het voorgaande jaar 

geïntroduceerde nieuwe stijl. 

9.1 Commissaris ICT 

‘My computer beats me at checkers, but I sure beat it at kickboxing’ – Emo Philips 
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De taken die de Commissie ICT dagelijks volbrengt zijn onder meer: het onderhouden van 

het contact tussen de vereniging en haar (alumni-)leden via de Facebookpagina, de Twitter 

en Linkedin van de SPIL. Tevens valt het onderhoud en zorg aan de website van de SPIL 

onder het gezag van de Commissie ICT. Via deze communicatiekanalen wordt getracht om 

leden te binden, te informeren en te activeren. De commissie ICT speelt hiermee een grote 

rol in het promoten van activiteiten onder de leden.  

 De Commissaris heeft zich, met in acht name van op- en aanmerkingen door leden, ten doel 

gesteld om in dit beleidsjaar de verenigingssite gebruiksvriendelijker te maken en de 

gegevensbeveiliging op de site te optimaliseren.  
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11. JAARPLANNING  

Week  Datum  Omschrijving 

Oktober 2011 

Week 40  6 okt  Wissel ALV 

Week 41 13 okt  SPIL Maandborrel 

Week 42 17 okt  Joegoslavië Tribunaal 

Week 43   Tentamenweek 

 

November 2011 

Week 44 31 okt-2 nov Boekverkoop blok 2 

3 nov  SPIL Maandborrel 

  6 nov  Opnames Buitenhof 

Week 45 8 nov  Tegenspel ME 

  13 nov  Opnames Buitenhof 

Week 46 18 nov  PiP-congres 

Week 47 21 nov  Infoborrel korte reis 

  25 nov  Inschrijving korte reis 

     

December 2011 

Week 48 1 dec  SPIL Maandborrel 

    Binnenland activiteit 

Week 49  8-9 dec  Brusselexcursie 

    Sollicitaties EJW Commissie  

Week 50    Deadline Debat 1 

  13 dec  Filmavond 

    Pré Buitenland activiteit 

Week 51    Tentamenweek 

 

Januari 2012 

Week 1  5 jan  SPIL Maandborrel 

Week 2    Hertentamens blok 1 

Week 3    Hertentamens blok 2 

    Pré buitenland activiteit 

Week 4    Korte Reis 

Week 5     

 

Februari 2012 

Week 6  6-8 feb  Boekverkoop blok 3 

  9 feb  Maandborrel  

Week 7    Bekendmaking bestemming lange reis 

13 feb  Deadline debat 2 

16 feb  Tussentijdse ALV 

Week 8    Krokusklas 

    Krokusklasfeest  

Week 9    Inschrijving Lange Reis 

    Binnenland activiteit 
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Maart 2012 

Week 9  1 maart  SPIL Maandborrel 

Week 10   Binnenland activiteit 

Week 11 13 feb  Filmavond 

    TV bezoeken 

Week 12   Binnenland activiteit 

Week 13    Tentamenweek 

 

April 2012 

Week 14 2-4 apr  Boekverkoop blok 4 

  5 apr  Maandborrel 

Week 15    Pré Buitenlandactiveit 

Week 16   Congres 

Week 17   IAPSS 

 

Mei 2012 

Week 18 3 mei  Actieve Ledendag 

  3 mei  SPIL Maandborrel 

    Binnenlandactiviteit 

Week 19   Collegeboten 

Week 20 14 mei  Deadline debat 3 

  15 mei  Filmavond 

Week 21   Pré Buitenland activiteit 

Week 22   Tentamenweek 

 

Juni 2012 

Week 23   Hertentamens blok 3  

  7 jun  Maandborrel 

Week 24   Bestuurssollicitaties  

Week 25   Pré Buitenland activiteit 

Week 26   Hertentamens blok 4 

 

Juli 2012 

Week 27   Lange Reis 

Week 28   Lange Reis 

Week 29   Zomerreces 

Week 30    Zomerreces 

Week 31   Zomerreces 

 

Augustus 2012 

Week 31   Zomerreces 

Week 32 9-11 aug EersteJaarsWeekend  

Week 33 14 aug  Faculteitsblok El-Cid week 

Week 34 

Week 35 
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September 2012  

Week 36 3 sep  Opening Academisch Jaar  

3-5 sep  Boekverkoop Blok 1 

  6 sep  SPIL Maandborrel 

Week 37   B.I.L. / SPIL feest 

    Binnenhof excursie 

Week 38   Reuniediner Lange Reis 

    Almanakpresentatie 

Week 39 

 

Oktober 2012 

 

Week 40 4 okt  Wissel ALV 

    Deadline Debat 4 
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10. Begroting 2011-2012 

De begroting van dit jaar is gegroeid, primair veroorzaakt door de ledengroei. Deze vertaalt 

zich in de begroting door een toename van de contributie-inkomsten en de toename van 

acquisitie-inkomsten uit de boekverkoop. Hoewel beide posten een duidelijke groei laten 

zien is er toch conservatief begroot. Zo is de gemelde toename van de boekverkoop laag 

gehouden om eventuele extra uitvallers bij de, voor ons nog vrij onvoorspelbare, IBO 

studenten op te vangen. 

De programmaposten zullen dit jaar weer ingezet worden om extra inkomsten direct door te 

laten vloeien naar beleidsdoelen van het 31
ste

, zoals eerder gesteld. 

10.1 Inkomsten en Uitgaven 

Inkomsten 

  Begroot 10/11 Gerealiseerd 10/11 Begroot 11/12 

Contributies € 9.500,00 € 9.696,00 € 11.199,20 

Rente € 242,33 € 242,33 € 250,00 

Departementsbijdrage € 1.600,00 € 1.600,00 € 1.600,00 

Faculteitsbijdrage €       -    €       -    €       -    

Acquisitie € 8.327,96 € 10.085,91 € 10.252,85 

Bijdrage eigen vermogen  € 2.072,44 €       -    € 2.422,30 

Vrienden vd SPIL € 43,89 € 28,41 € 69,09 

Opname reservering lustrum € 4000,00 € 4000,00 €       - 

totaal: € 25.786,62 € 25.652,65 € 25.793,44 

 

De contributie is gebaseerd op een ledenaantal van 759. Hierboven op komen vijfentwintig 

alumni waarvan vijftien gouden reünisten en tien zilveren reünisten. Er wordt uitgegaan van 

een contributie percentage van 90%.  

De post acquisitie valt dit jaar wat hoger uit dan vorig jaar is gerealiseerd veroorzaakt door 

het toegenomen ledenaantal, toch is er conservatief gerekend. Resultaten behaald in het 

verleden bieden nu eenmaal geen garantie voor de toekomst. 

Verder spreekt de penningmeester zijn hoop uit dat de discipline bij de vrienden van de SPIL 

Uitgaven 

  Begroot 10/11 Gerealiseerd 10/11 Begroot 11/12 

Bestuur € 3.632,04 € 2.983,96 € 3.719,44 

Secretaris € 475,00 € 329,86 € 800,00 

Almanak € 2.247,00 € 2.247,00 € 3.950,00 

Debat € 4.360,00 € 4.235,25 € 4.500,00 

Buitenland € 4.925,00 € 4.765,60 € 5.200,00 

Binnenland € 2.030,00 € 1.931,35 € 2.500,00 

Faciliteiten € 1.207,80 € 822,69 € 1.260,00 

IAPSS € 500,00 € 500,00 € 500,00 

Acquisitie € 100,00 € 20,00 € 200,00 

ICT € 319,00 € 308,42 € 314,00 

Reserveringen € 5.000,00 € 5.000,00 € 1.000,00 

Programmaposten €       -    € 1.834,24 €       -    

Investeringen € 590,78 € 590,78 € 1.450,00 

Onvoorzien € 400,00 € 15,01 € 400,00 

Lustrum €       -    €       -    €       -    

Totaal € 25.786,62 € 25.584,16 € 25.793,44 
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hoger ligt dan voorgaande jaren, er zal uit respect voor de oude besturen geen factuur 

worden gestuurd om debet post alsnog te sluiten.  

De toelichting bij de uitgaven zal worden gedaan in de post-by-post begroting 

10.2 Begroting per post 

Bestuur 

 Waaronder valt:   Begroot: 

  
 Actieve ledendag   €           500,00  

  
 ABN-Amro Kosten zakelijke rekening   €             60,00  

  
 ALV   €           280,00  

  
 Van Den Berg Bachelorscriptieprijs   €           110,00  

  
 Constitutieborrel Cadeaus   €             75,00  

  
 Constitutieborrel SPIL   €        1.500,00  

  
 KvK Registratie   €             37,64  

  
 Kantoorartikelen   €           550,00  

  
 Bestuursonvoorzien   €           150,00  

  
 StoP Contributie   €             15,00  

  
 Rondje kroeg na WisselALV   €           121,80  

  
 Sollicitatie 12/13   €             70,00  

 
 Exploitatie SPILhok   €           250,00  

Totaal:                                                                                                     €        3.719,44 

Toelichting: Het slotakkoord is vervangen door een almanakpresentatie en als zodanig 

verplaatst naar de post Almanak. 

Secretaris Waaronder valt:   Begroot: 

 Agenda Flyer  €           300,00  

  Alumnibeleid  €           500,00  

Totaal:                                                                                                                          €           800,00 

Toelichting: De Secretaris zal zich inzetten om minstens vijf keer een agenda flyer te maken. 

Dit bestuur kiest ervoor extra geld uit te trekken om het alumnibeleid een duidelijker profiel 

te geven. 

Almanak Waaronder valt:   Begroot: 

 Almanak €        3.500,00  

  
  Almanak presentatie   €           450,00  
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Totaal:                                                                                                                        €      3.950,00 

Toelichting: De Secretaris zal dit jaar de almanak tot een prioriteit maken en daaromheen 

een waardige presentatie realiseren. 

 

Buitenland Waaronder valt: 

Richtlijn per 

deelnemer: Begroot: 

  Korte reis 45-65  €        1.850,00  

  Lange Reis 100-150  €        3.000,00  

  Pre- en Post-activiteiten   €           350,00  

Totaal:      €        5.200,00 

Toelichting: Ook dit jaar werkt de begroting van de korte en lange reis met een vast bedrag 

waarin het aantal deelnemers de deelnemersbijdrage bepaald. Omdat er bij de korte reis dit 

jaar meer deelnemers zijn is de bijdrage vanuit de verenging ook hoger.  

Binnenland Waaronder valt:   Begroot: 

  

  

Algemene uitgaven  

 

€              2.500,00 

 

Totaal:     €              2.500,00 

Toelichting: Dit jaar werkt de Commissaris Binnenland zonder interne categorisering, alle 

activiteiten en de promotie van deze activiteiten zullen uit een pot worden betaald.  

 

Faciliteiten Waaronder valt:   Begroot: 

   Algemene uitgaven   €        1.000,00  

   Promotie   €           160,00  

   Politicologenquiz   €           100,00  

Totaal:      €        1.260,00  

Toelichting:  De commissaris onderwijs en faciliteiten maakt de uitgaven gericht op feesten 

en ledenbinding flexibel om zo meer ruimte te creëren voor nieuwe initiatieven ter 

bevordering van de integratie van IBO en politicologiestudenten. Het staat echter al vast dat 

Debat Waaronder valt:   Begroot: 

 4* Debat  €         4.500,00 

      

Totaal:       €        4.500,00 
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er minder feesten worden georganiseerd maar dat de filmavonden en de uitstapjes naar Tv-

opnamen door blijven gaan. De uittreksels worden vanaf heden niet meer gefinancierd, de 

effectiviteit van deze maatregel is voor het 31
ste

 niet bewezen.  

Reserveringen Waaronder valt:   Begroot: 

  Reservering Lustrum €        1.000,00 

     

Totaal:     €       1.000,00 

Toelichting: Het bestuur SPILectric wenst ook dit jaar een bedrag van € 1000,00 te 

reserveren voor de Lustrum Commissie.  

IAPSS Waaronder valt:   Begroot: 

   IAPSS deelname + Contributie €        500,00 

      

Totaal:         €       500,00  

Toelichting:  Dit bedrag is gereserveerd voor deelnemers aan de IAPSS conferentie, ook dit 

jaar wenst het bestuur deze deelname te faciliteren door een tegemoetkoming in de 

reiskosten.  

Acquisitie Waaronder valt:   Begroot: 

   Algemene uitgaven  €          200,00 

   

Totaal:     €           200,00 

Toelichting: De Commissaris Acquisitie reserveert dit jaar € 200,- om eventuele inkoop van 

adressen en andere acquisitie mogelijkheden te faciliteren.  

ICT Waaronder valt:   Begroot: 

  Abonnementskosten PC-Leden  €             49,00  

  Websitehosting SPILplaats.nl  €           185,00  

  Websitehosting kiesleiden.nl  €             80,00  

Totaal:      €           314,00  

 

Investeringen Waaronder valt:   Begroot: 

   Algemene uitgaven   €           100,00  

   Stoelen   €           500,00  
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   Modernisering Statuten   €           850,00  

Totaal:       €       1.450,00 

Toelichting: De stoelen in het hok moeten vervangen worden, deze zijn volledig versleten. 

Daarnaast is er een substantiële financiële impuls gegeven aan het moderniseren van de 

Statuten. 

 

Onvoorzien Waaronder valt:   Begroot: 

  Onvoorzien    €           400,00  

        

Totaal:      €            400,00 

Toelichting: Het bestuur houdt dit jaar rekening met onvoorziene kosten. Dit bedrag is rond 

2% van de totale begroting. 
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10.3 Balans 

Balans 

Debet    Credit    

ABN bestuursrekening  € 3.418,74 Eigen vermogen  € 19.346,45 

ABN spaarrekening  € 12.398,29     

Dassen (68) € 816,00     

Speldjes (4) € 16,00     

Kas bestuur  € 388.13   

Debiteuren  € 2538,69 Crediteuren  € 229,40 

Totaal € 19.575,85   € 19.575,85 

    

Debiteuren    Crediteuren    

Selexyz € 2.538,69 Openstaande sapbonnen € 229,40 

      

Totaal € 2.538.69   € 229,40 

 

 

 

 

 

 

 

 


